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VA-utbyggnad i område 401 Alafors

Hjärtligt välkomna på 
informationsmöte!
- Alafors VA samfällighetsförening
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Presentationsrunda

Medlemmar i Rökerivägens VA-förening

Kungsbacka kommun, förvaltningen för Teknik:

Ann-Charlotte Svensson – Projektledare

Hannes Rydberg – Projekteringsingenjör

Mathias Pedersen – Enhetschef



Bakgrund

• Kommunfullmäktige beslutade om VA-utbyggnad 2008

• Samråd har skett med VA-föreningar

• Kommunfullmäktige beslutade om verksamhetsområde 2022

• Information har kommunicerats till fastighetsägare och VA-föreningar



Vad  krävs för att kommunen ska ta över?

- Rätt dimension

- Rätt kvalité

- Rätt placering

- Rätt ålder

m.m..



Hur ser det ut idag

• VA- förening med 
avtalsanslutning

• Flera har enskilt avlopp

• Kungsbackaån har en status 
som måste förbättras



Underlag från utredningen



Nytta med en kommunal övergång

- Garanterad god kvalité på 
vattnet

- Full service, individuell faktura

- Snabbt lagade läckor, ingen extra 
debitering.

- Man vet vilka kostnader man har 
att förvänta sig



Tillkommande anläggningsavgift
exempel Vatten och Spillvatten 1200kvm tomtyta

OBS!
2024 års taxa, 
uppdateras från år till år



Planering framöver

- Möte kommer att hållas med övriga föreningar

- Vi kommer att utreda möjlighet till ersättning för onyttigbliven 
anläggning

- Området kommer att projekteras

- Ni får information om anslutningspunkt

- Byggstart 2025



Frågestund



Tack!
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